
Afscheids- en dankwoord Tonnie 

Ja daar sta je dan Tonnie. Na 35 jaar is het moment gekomen waarop we afscheid van je 

nemen als lid van het bestuur onze mooie club s.v. Grol. Je schreef zelf in het Algemeen 

Jaarverslag, dat je weer voor de 20e keer als secretaris hebt opgesteld, dat het voor jou een 

bijzonder moment was om dat laatste jaarverslag af te ronden. En ik denk, jou kennende, ook 

best een heel emotioneel moment. 

En mag het ook, nadat je je met hart en ziel zo veel jaren als bestuurslid hebt ingezet voor onze 

vereniging. Eerst 14 jaar als jeugdsecretaris waarbij ook nog even als jeugdvoorzitter en de 

laatste 21 jaar als verenigingssecretaris. 

Maar ook voor ons, leden en bestuur van de vereniging, is het een heel bijzonder moment waar 

we natuurlijk aan het einde van deze Algemene Leden Vergadering graag even bij stil willen 

staan, om afscheid van je te nemen als secretaris en tevens onze dank en waardering uit te 

spreken voor die grote inzet gedurende al die jaren. 

Tonnie, je bent in 1958 in Groenlo geboren en op 8-jarige leeftijd spelend lid geworden van de 

Grol. Vervolgens heb je als voetballer alle jeugdselecties doorlopen en in de senioren ook nog 

achtereenvolgens in Grol 1, 2, 3 en 4 gespeeld. Al sinds jonge leeftijd, te weten vanaf 16 jaar, 

vul je je vrije tijd met vrijwilligerswerk en dit in hoofdzaak bij onze vereniging. Jij hebt de liefde 

voor het voetbal en voor de Grol gekregen van jouw vader en op jouw beurt heb jij jouw twee 

zonen Ruben en Mart ook weer besmet met het voetbalvirus en ook zij zijn lid van onze 

vereniging. 

Behalve de reeds genoemde bestuursfuncties ben je actief lid geweest in diverse overige 

besturen, werkgroepen en commissies binnen de vereniging. Het vrijwilligerswerk voor de jeugd 

heeft jou daarbij altijd erg aangesproken, om niet te zeggen het meest. En dat was ook de 

reden dat je in 1988 samen met een aantal enthousiaste mensen de koppen bij elkaar hebt 

gestoken om jaarlijks een jeugdtoernooi bij Grol te gaan organiseren. Op die manier is het 

welbekende en prachtige Internationaal Marveldtoernooi ontstaan, waarbij je van meet af aan 

als secretaris bent betrokken. Inmiddels dus ook al weer 36 jaar. En omdat het allemaal nog 

niet genoeg is ga je daar nog een tijdje mee door en we wensen je daarbij veel succes en 

plezier. 

Jouw grote betrokkenheid bij onze vereniging kwam ook nog eens tot uiting door dat je het 

bestuur niet zo maar verlaat, maar dat je ook zelf een goede vervanger hebt gevonden in de 

persoon van Nienke Boerkoel en dat je zorgdraagt voor een soepele overdracht van alle 

werkzaamheden. 

Tonnie, iedere dag ben je met de vereniging bezig geweest en om onze dank en waardering 

daarvoor kracht bij te zetten willen we je graag onderscheiden. 

Maar hierbij stuitten we op een probleem aangezien je namelijk al in 2009 tot Erelid bent 

benoemd en dat is de hoogste waardering die je binnen de s.v. Grol kunt krijgen. Daarom 

hebben we ons gewend tot de KNVB en het doet mij genoegen dat de heer Henk Plass, 

ambassadeur van de KNVB, hier vanavond aanwezig is om jou een passende en welverdiende 

onderscheiding te geven. 

Ik heet de heer Plass hierbij van harte welkom maar voor ik hem het woord geef wil ik afsluiten 

met nog het volgende tegen je te zeggen Tonnie: We gaan jouw toewijding, kennis en ervaring 

enorm missen in het bestuur maar het is goed te weten dat je altijd beschikbaar bent om vragen 

te beantwoorden of anderszins te ondersteunen. 

Tonnie dank je wel en we zien elkaar! 

En dan geef ik nu het woord aan KNVB ambassadeur de heer Henk Plass. 


